
 

  
 

 
Algemene Ledenvergadering van de Enige Echte Eenden Club 

 
Oude Kerklaan 15, Hoogland, zaterdag 27 januari  2024 14:00 (welkom vanaf 13:00)  

 
 AGENDA ALV 

 

1. Welkom en opening van de vergadering 
2. Vaststelling van de agenda 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
4. Goedkeuring van de notulen van de ALV van 28 januari 2023  (zie DCN 45/2 blz. 12 e.v.)  
5. Bespreking jaarverslag over 2023  
6. Bespreking financieel verslag over 2023  
7. Verslag en advies van de Kascontrolecommissie; verlenen van decharge aan het bestuur 
8. Presentatie en goedkeuring van de begroting 2024 
9. Verslag van de evenementencommissie over 2023 en plannen voor 2024 
10. Verslag van de magazijncommissie over 2023; plannen voor 2024 
11. Stand van zaken omtrent het archief; aanwervingen in 2023  
12. Verslag van de redactiecommissie over 2023; de plannen en de begroting voor 2024  
13. Verkiezing secretaris en eventueel algemeen bestuurslid 
14. Verkiezing en benoeming van de commissie van goede diensten 
15. Verkiezing en benoeming van een kascontrolecommissie voor het jaar 2024. 
16. Voorstel om het Huishoudelijk reglement te wijzigen en de contributie over 2025 vast te stellen 
17. Stemming over afschaffen of facultatief maken van de magazijnbon 
18. Rondvraag 
19. Sluiting van de vergadering (ca. 16:00 uur) 

 
Huishoudelijke mededelingen: 
 
- er geldt een rookverbod in de zaal 

 - van plan te gaan? Meld je aan via https://forms.gle/3VBW2Dam437M2FMR7 
 
 
01-01-2024 21:35 

https://forms.gle/3VBW2Dam437M2FMR7


 

 

JAARVERSLAG VAN HET BESTUUR OVER 2023       2 
 

 
Gelukkig weer een normaal jaar voor de club, ondanks de turbulentie om ons heen in de wereld. 
Alle geledingen van de club hebben een goed jaar achter de rug. Met Lex de Goeij hebben we 
een actief bestuurslid gekregen; naast het overnemen van de financiële administratie organiseert 
hij nieuwe activiteiten die in goede aarde vallen. De nieuwe ledendag is daar een goed voorbeeld 
van en in navolging daarvan staat er ook een oude ledendag op stapel. Lex heeft ook de sluime-
rende BTW-problematiek opgepakt en heeft de eerste afspraken met de belastingdienst gemaakt. 
Verder is Lex bezig een nieuwe ledenadministratie op te zetten die  de leden meer mogelijkheden 
geeft om zelf via de website de gegevens te actualiseren en ook contact met andere leden te zoe-
ken. In de loop van het jaar hoopt Lex de volledige ledenadministratie van de secretaris over te 
nemen. We zijn nog altijd op zoek naar een nieuwe secretaris en Willem is bereid om bij het in-
werken van een nieuwe secretaris tijdelijk het bestuur als algemeen bestuurslid te versterken. 
Door het vervallen van de magazijnbon is de contributie vereenvoudigd en aangezien we er finan-
cieel goed voor staan stellen we voor de bedragen vast te stellen op € 40,- voor donateurs en € 
50,- voor leden. De leden die via automatische incasso betalen krijgen € 10,- korting zodat de 
jaarbedragen in de praktijk neerkomen op € 30,- voor donateurs en € 40,- voor leden. Het bestuur 
is actief betrokken bij Citroën Contact, de federatie van Nederlandse Citroën en Panhard clubs en 
bij de FEHAC, de federatie van Nederlandse automobiel- en motorfiets clubs. Onder paraplu van 
de FEHAC zijn we bezig met het Nationaal Register Mobiel Erfgoed (NRME) dat vast wil leggen 
welke voertuigen tot het mobiele erfgoed behoren. Zo kunnen middels een vinkje in het RDW ken-
tekenregister overheden aparte regels voor mobiel erfgoed  toe gaan passen. 
 
Dit jaar zijn Jeroen van Asselt, Maarten Regenboog en Hans Schilperoord overleden. Wij wensen 
de nabestaanden veel sterkte toe. 
 
De groei in ledental na corona begon zet door. We hebben momenteel 7 ereleden en 6 leden van 
verdienste. Er waren op 21 december 2023 19 opzeggingen en 36 aanmeldingen.  
 

 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

leden 442 445 430 452 447 448 447 444 452 444 456 464 478 

donateurs 85 86 82 79 79 81 75 69 65 61 61 59 62 

 
Behalve de gebruikelijke adreswijzigingen, aanmeldingen en opzeggingen, afkondigingen van 
evenementen, FEHAC vergaderingen en clubbladen van andere Citroënclubs zijn er bij het opstel-
len van deze convocatie geen stukken binnengekomen. 
 
Overzicht termijnen van bestuursleden 
 

Functie Naam Status 

Voorzitter Marc Beek 4 jaar vervuld en in 2027 vacant 

Secretaris  vacant 

Penningmeester Lex de Goeij 1 jaar vervuld en in 2026 vacant 

Algemeen bestuurslid Willem Klein Lankhorst Stelt zich verkiesbaar 

Vertegenwoordiger redactie Irene Doorenbos 20 jaar vervuld en in 2027 vacant 

Vertegenwoordiger evenementen Pieter Vogel 14 jaar vervuld en in 2025 vacant 

Vertegenwoordiger magazijn Ad Verburg 18.5 jaar vervuld en in 2025 vacant 

 
De secretaris is aftredend en Chris Schoorl stelt zich verkiesbaar. Hij wordt hierin door het be-
stuur ondersteund. Eventuele tegenkandidaten kunnen tijdens de ALV door minstens 3 leden 
worden voorgedragen mits die voordracht minstens één maand voor de ALV aan het bestuur is 
gemeld. Willem Klein Lankhorst stelt zich verkiesbaar als algemeen bestuurslid. Zowel de redac-
tie als de evenementencommissie en het magazijn zoeken versterking. We roepen alle leden op 
zich te beraden om een bestuursfunctie te overwegen en zich te kandideren. 



 

 
 

Concept Financieel verslag over 2023 - een definitieve versie is beschikbaar op de ALV      3 
 
 

 
 
 
 
Toelichting op het financieel jaarverslag club en magazijn. 
 
De club heeft dit jaar ook weer positief gedraaid. De uitgaven zijn in overeenstemming met de 
onkosten. Er worden de komende jaren wel hogere onkosten verwacht o.a. voor administratie van de 
leden en de daarbij behorende software met nieuwe mogelijkheden. Een contributiewijziging is niet 
nodig. Er is voldoende buffer om de hogere kosten op te vangen. 



 

Vanaf 2024 is er geen magazijnbon meer die met de ledenpas meekomt. We verwachten dat de 
verkopen met 10% stijgen omdat leden wel de onderdelen kopen maar geen bon meer hebben om 
die in te wisselen. 
Ook het magazijn heeft positief gedraaid. Dat komt met name door hoge verkopen terwijl het steeds 
moeilijker lijkt te worden om onderdelen op grotere schaal in te kopen. Waarschijnlijk zal er volgend 
jaar een BTW aangifte gedaan worden. Een reservering daarvoor is op de begroting gedaan. 
Voor de ALV zal de kascontrolecommissie de boekhouding inzien en controleren. Dit overzicht is 
opgesteld voordat het jaar afgesloten is. Kleine wijzigingen zijn dus niet uitgesloten. De definitieve 
versie kunt u na de bijeenkomst van de kascontrolecommissie opvragen bij de penningmeester. 
 
Lex de Goeij 
 

 

Verslag evenementencommissie EEEC over 2023                   4 
 
Na een geslaagde A-markt in Liempde (voor het laatst georganiseerd door Tijs Kolen) en een 
prachtige en drukbezochte Oranjerit, uitgezet door Michel de Leeuw en Jan-Jaap Pouwer. Gestart 
werd op landgoed Mariënwaerdt. 
De volgende rit was de Brabantrit op 21 mei. De start was bij restaurant De rustende Jager in Bie-
zenmortel in de Loonse en Drunense Duinen. Geluncht werd in Heusden. 
Op zondag 18 juni reden we de vaderdagrit vanuit Berg en Dal bij Nijmegen. Deze rit was uitgezet 
door de Dyane-vereniging. 
Op zaterdag 22 juli begon de rit naar Zwitserland bij het clubhuis van het Eendeëi in Rotterdam. 
Onderweg werd gekampeerd en we kwamen op dinsdagochtend 25 juli aan in Delémont voor de 
24e 2CV wereldmeeting.  
Het kampeerweekeinde vond plaats op camping Nieuw Hof in Terschuur van 25 tot en met 27 au-
gustus. Vrijdagavond werden we getrakteerd op het campingmenu: kip, krieltjes en appelmoes. 
Op zaterdag bezochten we het Oude ambachten en Speelgoed Museum in Terschuur en op zon-
dag reden we de traditierit. 
Op 1 oktober werd de Limburgrit gereden vanuit Montfort, voor de laatste keer georganiseerd door 
Jan Gielen. Pieter Docter organiseerde op dezelfde datum de rit Noord-Oost vanuit De Wijk in de 
provincie Drenthe. 
 
Pieter Vogel  



 

Verslag van de Magazijncommissie over 2023                    5   
 
 

Algemeen: In 2023 hadden we weer behoorlijke omzet, net zoals in 2022. Op beurzen werd in 
2023 minder ingekocht dan we gewend waren. We hebben niet alle beurzen kunnen bezoeken..  
Na de verbouwing van magazijn 1 hebben we vlgs het systeem van het Citroen-onderdelenboek 
getracht alles op te bergen en daar zijn we al vele vrijdagen mee bezig geweest, maar we zijn er 
nog steeds niet. Dat kost veel tijd, omdat bij de verbouwing van de stellingen alles uit de weg is 
gezet en de herinrichting vlgs een iets ander systeem gaat. Tegelijk zijn we de locaties van alle 
onderdelen in het systeem aan het invoeren. Om die reden ondervinden zowel de magazijnmede-
werkers als de klanten soms, maar steeds minder hinder omdat sommige onderdelen niet meer op 
hun oude plek liggen en we die (nog) niet kunnen vinden. Wat dat betreft hebben we al veel ge-
daan, maar nog niet alles. Revisie van dynamo’s en spanningsregelaars,zijn dit jaar ook weer ge-
daan. 
  
Verbouwing: deze is klaar, we zijn alleen nog bezig met het herinrichten van sommige plekken. 
 
Distributie: Door het land heen hebben we nog steeds 3 distributiepunten, voor leden, die liever 
hun bestelling bij hen in de buurt ophalen. Dat zijn Tijs Kolen in Helmond, Hans Waldekker in 
Nieuwerkerk aan de IJssel en Jan Nijboer in Friesland. Als zij op de magazijndag in het magazijn 
zijn, nemen zij de bestellingen mee en die kunnen dan bij hen worden opgehaald. 
  
Inkopen:  Bij vaste leveranciers werd dit jaar vnl. ingekocht en op beurzen minder; dit was het 
gevolg van minder bezochte beurzen; in 2024 hopen we weer meer beurzen te kunnen bezoeken. 
 

Gereedschapsverhuur: Theo van de Meulengraaf is bezig met een inventarisatie van wat we 
hebben en van wat we nodig hebben en gaat ook aan de gang met het ontwerpen van een struc-
tuur voor de verhuur/beschikbaarstelling van het gereedschap 
 

Verzendingen: Deden we in 2023 redelijk vaak. De magazijncommissie geeft nog steeds de 
voorkeur aan het halen van de onderdelen op de magazijnopenstellingen en verzendingen 
slechts voor de buitenlandse leden en voor binnenlandse leden in noodgevallen voor kleine zaken. 
 

De magazijnruimte: We hebben 3 hoofdruimtes, t.w. 
-    Magazijn 1: waar het gros van de onderdelen meestal snel te vinden is, alsmede de ontvangst-
ruimte, de balie en de kassa. 
-    Magazijn nr. 2: waarin de opslag van motoren, bakken, banden en een deel van het surplus 
van magazijn 1 en de opslag van tanks, wielstellen, surplus van aandrijfassen, sleutelruimte en 
motoronderdelen; hier vinden ook de demontage en montage van motoren plaats. 
-    Magazijn nr. 3: beneden stallingruimte voor max. 6 eenden plus opslag, chassis,  motoren, 
bakken en wielstellen en boven opslag van (surplus) plaatwerk, deuren, motorkappen, koetsen, 
stoelen, banken etc. Frits Dunnewind is toegetreden om de zolder van magazijn 3 te optimaliseren 
  
We hebben nog steeds mankracht nodig om de inrichting verder te verbeteren. Aarzel niet om je 
beschikbaar te stellen. 
 

Planning 2024:                  
-  de inrichting van het magazijn verder verbeteren, de onderdelen beter sorteren, vindbaar maken 
en alles in het systeem zetten, ook de locaties, zodat ook nieuwe medewerkers aan de hand van 
het systeem de onderdelen kunnen vinden. 
-  verdere completering van het assortiment 
-  meer beurzen bezoeken om inkopen te doen  
      
Ad Verburg 



 

Verslag van het archief 2023                6 
 
Het archief ontving veel waardevolle schenkingen waaronder persoonlijke verzamelingen van le-
den, bestaande uit foto’s, folders en tijdschriften die teruggaan tot introductie van de eend op de 
Autosalon in Parijs. Eveneens zijn documenten aangekocht. Het aantal objecten is hierdoor enorm 
gegroeid. We brachten ook dit jaar het archief onder de aandacht van bezoekers aan de A-markt 
en de CitroClassica. Op de laatste beurs ontvingen we de tweede prijs voor de clubpresentatie. 
Onze expositie onder de noemer Evolutie van de Eerste Eenden Generatie bracht het toenemend 
comfort van de eend in beeld. 
Een tegenvaller dit jaar was het uitvallen van ons PDF bewerkinsgprogramma Wondershare. De 
uitgever komt haar verplichting tot het voortzetten van de levenslange licentie niet na. We stappen 
dit jaar over naar Acrobat Pro en zullen ons best doen de kosten binnen de perken te houden. De 
conversie van eerder bewerkte Werkplaats- en Onderdelenboeken is nog ongewis. 
Door uitwisseling van ervaringen met Archiefbeheerders (Platform Mobiel Erfgoed op initiatief van 
het Rijksdienst behoud Cultureel Erfgoed en Zijper Collectie Beheer Systeem) heb ik ideeën op-
gedaan op welke wijze wij de meerwaarde van het archief kunnen verhogen: 

 Het archief kan een rol spelen in de Public Relations van de clubs. Een goed idee is om met de 
beschikbare beelden de groeiende interesse in eenden te illustreren vanaf de eerste pioniers 
van 2CV clubs tot en met de 2CV Wereldmeeting in Zwitserland. En dit onder het motto “Trek 
het verleden naar het heden” op de hedendaagse media. 

 Historische documenten spreken meer tot de verbeelding van de kijker wanneer deze getoond 
worden als onderdeel van een gebeurtenis, bijvoorbeeld de overweging tot aanschaf van een 
nieuwe deux chevaux. Toon met de 2CV folder de prijslijst, de persoonlijke offerte en aanteke-
ningen in een cluster. Mooi voorbeeld is ook het werkplaatshandboek met persoonlijke aante-
keningen en toegevoegde berichten van de Citroën organisatie. 

Het archief groeit en de voortgang vraagt ook inzet. Er liggen verschillende werkzaamheden zoals 
rubriceren van foto’s, verzamelbanden maken en inventarisatie van de evenementen binnen en 
buiten de club. Ik zal komend jaar een aantal leden benaderen om bij deze werkzaamheden te 
assisteren. 
 
Robert Kaag 
 
  



 

Verslag van de redactie van het Deux Chevaux Nieuws over 2023         7 
 
Bij de redactie hobbelt het allemaal rustig door, er zijn weer zes afleveringen gemaakt, allemaal 
goed gevuld en met verantwoorde inhoud. Het hele productieproces loopt goed gesmeerd, door-
dat we het al jaren op deze manier doen. Kopij en foto’s stromen voor een deel van zelf toe, waar-
voor we natuurlijk zeer dankbaar zijn. Daarnaast leveren we van de redactie zelf natuurlijk ook 
onze inbreng in de vorm van verslagen, anekdotes en interviews. Hiermee gaan we gewoon door. 
Twee correctoren kijken naar ‘de punten op de i’ en de taalfouten en twee vertalers maken een 
Engelse samenvatting voor de niet-Nederlanders. De drukker doet het drukwerk én de verzending 
waar hij uiteraard voor betaald wordt.  
 
Volgend jaar een lustrumjaar, dus staat er een Lustrum Special op stapel, die aan de ene kant al 
klaar is, maar aan de andere kant aangepast gaat worden aan het thema van het lustrum en de 
inbreng. Een nieuwe ledenlijst zit niet in de planning, omdat we deze via het ledengedeelte van de 
website willen aanbieden.  
 
Blijf vooral verhalen en foto’s opsturen.  
 
 
Begroting kosten Deux Chevaux Nieuws 2025 
 
De omvang en het aantal exemplaren was gelijk aan vorig jaar (28 pagina’s, ca 600 exemplaren). 
Daarnaast kosten voor het inpakken, bijsteken van ledenpassen en brieven. En natuurlijk de ver-
zending zelf, die elk jaar duurder wordt. Versturen naar het buitenland bedruipt zich zelf (extra be-
taling als je een fysiek blad wil, anders kosteloos elektronisch).  
 
zeven nummers dit jaar    €  7.000,- 
enveloppen voor de verzending   €  1.000,- 
verzending zeven keer    €  3.960,- 
kosten redactie (kilometers, etc.)   €     200,- 
 
inkomsten advertenties 3 x 160 en 2 x 340 €  1.160,- 
 
       € 11.000,- 
 
 
 
Irene Doorenbos 
 
  



 

 
 
Voorstel tot wijziging van het Huishoudelijk reglement tav ledenlijsten   8 
 
 
Oude versie: 
 
10.2 -De uitgebreide NAW-gegevens worden opgenomen in een door de secretaris en/of leden-
administrateur bijgehouden ledenadministratie om zodoende de leden en donateurs te kunnen 
benaderen voor het innen van de contributie respectievelijk donatie, het toesturen van het vereni-
gingsblad en anderszins de leden en donateurs te kunnen bereiken. 
De uitgebreide NAW-gegevens kunnen eenmaal per 3 jaar worden gepubliceerd als leden-
lijst/donateurlijst, die uitsluitend aan leden en donateurs zal worden verstrekt Op verzoek van een 
lid respectievelijk donateur zal vermelding van één of meer van zijn/haar uitgebreide NAW-
gegevens in deze lijst achterwege blijven. Een regelmatig geactualiseerde versie van deze lijst 
wordt in het magazijn gebruikt om te verifiëren of een koper inderdaad lid van de Vereniging is. 
10.3 -Indien er een website – al of niet met een slechts voor leden en donateurs via een toe-
gangscode toegankelijk deel – is, worden op de website en hiervoor bedoeld deel door de webbe-
heerder geen gegevens van leden en donateurs vermeld, tenzij op uitdrukkelijk verzoek van be-
treffend(e) lid/donateur. 
 
Nieuwe voorgestelde versie: 
 
10.2 -De uitgebreide NAW-gegevens worden opgenomen in een door de secretaris en/of leden-
administrateur bijgehouden ledenadministratie om zodoende de leden en donateurs te kunnen 
benaderen voor het innen van de contributie respectievelijk donatie, het toesturen van het vereni-
gingsblad en anderszins de leden en donateurs te kunnen bereiken. De medewerkers van het 
magazijn hebben altijd toegang tot de actuele ledenlijst om te verifiëren of de koper inderdaad lid 
van de vereniging is. 
10,3 Ieder lid heeft toegang tot het ledenportaal, te bereiken met een persoonlijke inlog en wacht-
woord/toegangscode  via de website van de EEEC. Daar kan ieder lid zijn/haar gegevens inzien, 
wijzigen, openbaar maken voor andere leden of juist niet. 
10.4 Via het ledenportaal kan ieder lid andere leden zoeken die hun gegevens voor andere leden 
openbaar hebben gesteld. Gegevens van leden die opgevraagd worden via het portaal zijn uit-
drukkelijk en alleen bedoeld om onderling contact te kunnen leggen. Ander (commercieel) gebruik 
kan leiden tot uitsluiting van de vereniging. 
 
 
Lex de Goeij 


